
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom, konaného 
dňa 15.04. 2010 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom

Prítomní:  starosta,  zástupca  starostu,  hlavná  kontrolórka  obce,  poslanci,  zapisovateľka,  
(viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 14:00 hod. 

Bod č. 1 - Otvorenie

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril  starosta obce Milan Lazar. 
Privítal prítomných poslancov a hostí. 
     Z celkového  počtu  9  poslancov  sa  zasadnutia   zúčastnilo 7 poslancov, čo je 78 %. 
Mgr.  Ponechalová  a p.  Dudus  sa  ospravedlnili  a zasadnutia  sa  nezúčastnili.  Starosta 
konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné.

 Starosta  obce prečítal navrhnutý program OZ:

1. Otvorenie 
2. Voľba pracovného predsedníctva
3. Voľba návrhovej komisie
4. Kontrola plnenia úloh
5. Predloženie záverečného účtu a čerpanie rozpočtu za rok 2009
6. Správa hlavnej kontrolórky
7. Správa audítora
8. Diskusia
9. Uznesenie
10. Záver

Starosta dal hlasovať a OZ program  zasadnutia jednomyseľne schválilo.

Bod č. 2 – Voľba pracovného predsedníctva

    „Na poslednom našom stretnutí sme sa dohodli, aby v pracovnom predsedníctve pracovali 
okrem  starostu   aj   nasledovní    poslanci:   Ing.  Moravčík,  Mgr.  Šeligová  ,  pracovník 
obecného úradu Ing. Magera a hlavná kontrolórka obce Ing. Milová, ktorá sa dostaví neskôr, 
pretože je ešte na školení.
Pýtam sa,  má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Ak nie,  dám hlasovať.  OZ 
návrh jednomyseľne schválilo.  Konštatujem, že návrh bol prijatý.  Prosím,  aby navrhovaní 
poslanci a pracovníci zaujali miesta za predsedníckym stolom.“



 

Bod č. 3 – Voľba návrhovej komisie

     „Obecná  rada  doporučuje, aby  v  návrhovej  komisii  pracovali  nasledovní  poslanci: 
Ing. Moravčík,  Ing.  Mrázik a p.  Halama.  Má niekto pozmeňujúci,  doplňujúci návrh? Keď 
nikto, dám hlasovať. Konštatujem, že návrhová komisia bola jednohlasne schválená. Prosím, 
aby komisia spracovala návrh na uznesenie z dnešného rokovania.
      Ďalej obecná rada doporučuje, aby zápisnicu z dnešného rokovania zapísala pracovníčka 
obecného  úradu Jana  Lazarová  a overili  ju  Mgr.  Dubovická  a Ing.  Zvarík.  Pýtam sa,  má 
niekto  námietky  k navrhovaným  poslancom  a k pracovníčke  obecného  úradu,  keď  nikto, 
žiadam, aby p. Lazarová zapísala zápisnicu a overili ju Mgr. Dubovická a Ing. Zvarík.“ 

Bod č. 4 – Kontrola plnenia úloh

    Zástupca starostu Ing. Moravčík vykonal kontrolu plnenia úloh za rok  2009  (viď. príloha).
Starosta  sa  spýtal  prítomných  poslancov,  či  má  niekto  pripomienky k vyhodnoteniu  úloh. 
Poslanci pripomienky nemali, tak dal hlasovať a skonštatoval, že kontrola plnenia úloh bola 
vykonaná bez doplnkov a zmien.

Bod č. 5 – Predloženie záverečného účtu a     čerpanie rozpočtu za rok 2009  

    Starosta  požiadal  prednostu  obecného  úradu  Ing.  Mageru,  aby  predložil  OZ  správu 
hospodárenia  za  rok  2009  (viď.  príloha).  Prednosta  prehľadne  informoval  o hospodárení 
a vyhodnotení rozpočtu za uplynulý rok. Poslanci dostali túto správu vopred a mali možnosť 
si ju podrobne naštudovať. Starosta sa spýtal,  či má niekto pripomienky alebo doplňujúce 
otázky k predmetnej správe. Potom dal hlasovať, kto je za to, aby sme takto prijali záverečný 
účet a čerpanie rozpočtu za rok 2009. Poslanci schválili záverečný účet bez pripomienok.

Bod č. 6 – Správa hlavnej kontrolórky

    Správu hlavnej kontrolórky (viď. príloha) v krátkosti predniesol Ing. Moravčík, nakoľko 
i tieto materiály si mali poslanci možnosť naštudovať. 
Kontrolórka  vo  svojej  správe  konštatuje,  že  plnenie  rozpočtových  príjmov  a výdavkov 
k 31.12. 2009 prebiehalo plynule, nezaznamenala žiadne výrazné rozdiely v príjmovej ani vo 
výdavkovej  časti,  taktiež  za  mesiac  december  2009  bolo  plnenie  v súlade  s celoročným 
priemerom.
Pretože  plnenie  rozpočtu  a vykazovaný  prebytok  rozpočtu  obce  za  rok  2009  sú  v súlade 
s ročnou  účtovnou  závierkou  k 31.12.  2009  overenou  audítorom  doporučuje  hlavná 
kontrolórka OZ prijať záverečný účet za rok 2009 bez výhrad. 

2



Bod č. 7 – Správa audítora

     Správu nezávislého audítora Ing. Milana Tarčáka (viď. príloha) predniesla Mgr. Šeligová. 
Audítor  uskutočnil  audit  priloženej  účtovnej  závierky  obce  Teplička  nad  Váhom,  ktorá 
obsahuje súvahu k 31.12. 2009, výkaz ziskov a strát a poznámky za rok končiaci k tomuto 
dátumu,  ako  aj  prehľad  významných  účtovných  zásad  a účtovných  metód  a ďalších 
vysvetľujúcich poznámok.
Audítor  ďalej  uvádza,  že  účtovná  závierka  poskytuje  pravdivý  a objektívny  pohľad  na 
finančnú situáciu obce Teplička nad Váhom k 31. 12. 2009, na výsledky jej  hospodárenia 
a peňažné toky za rok končiaci k danému dátumu v súlade so Zákonom o účtovníctve. 

Bod č. 8 – Diskusia

   Mgr. Magdaléna Šeligová – zaujímalo  ju, či  aj  tento  rok  môžu  školy žiadať príspevok na 
žiaka. Starosta jej odpovedal, že samozrejme, je to vo volebnom programe.

   Ing. Anton Zvarík –  spýtal sa na kriminalitu v obci,  keďže na  Starej  ceste vykradli tri 
domy a boli spôsobené dosť veľké škody. Starosta odpovedal, že je to celoslovenský problém 
a budeme mu musieť venovať OZ. V okolitých dedinách majú tiež takéto problémy a je to 
čoraz horšie.
   Ďalej sa spýtal,  či sa plánuje alebo neplánuje decentralizácia vykurovania škôl. Starosta 
odpovedal, že projekt už máme hotový, teraz treba zorganizovať stretnutie s riaditeľkami škôl, 
s riaditeľkou CVČ a obecným úradom, aby sa združili  prostriedky.  Pravdaže chceme tento 
projekt uskutočniť, pretože úspora pri ňom je veľká, návratnosť 3-ročná, čiže je to výhodná 
investícia. Ing. Zvarík povedal, že sa to bude musieť urobiť naraz, lebo je zbytočné, aby stará 
kotolňa potom fungovala iba pre jednu školu. Bolo by to ideálne urobiť cez prázdniny, keď 
nie je vykurovacie obdobie. 

   Peter Halama – chcel vedieť v akom štádiu je detské ihrisko. Starosta odpovedal, že okolo 
ihriska pracuje Ing.  Harnócová, ktorá robí výberové konanie na dodávateľa a zháňa rôzne 
podklady. Ihrisko musí byť oplotené a malo by byť v areáli škôlky, ak sa nám podarí získať 
pozemok, ktorý je cirkevný.
Potom ho zaujímalo  v akom štádiu  je  zubná ambulancia  v Tepličke  nad Váhom.  Starosta 
odpovedal, že zubárka skončila k 31.03. 2010. Všetky  karty poslala na odbor zdravotníctva 
na Žilinský samosprávny kraj (ŽSK). Kto si zubára nájde, môže tam o kartu požiadať, ostatné 
karty zaradí ŽSK a potom podá informáciu na obecný úrad.

   Tibor Šeliga – oznámil, že mu prišlo rozhodnutie od pani riaditeľky, v ktorom neprijímajú 
jeho zdravotne postihnutú dcéru do škôlky. Starosta dal rozhodnutie prešetriť Mgr. Šeligovej. 
Treba zistiť, čo vyplýva zo zákona o prijímaní zdravotne postihnutých detí do škôlky.
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   Mgr. Kamila Dubovická – spýtala sa aké požiadavky boli zohľadnené občanom Tepličky 
nad Váhom od investora Terminálu intermodálnej prepravy (TIP). Pán Halama odpovedal, že 
išlo o požiadavku občanov, aby sa mohli dostať k Vodnému dielu. Pán Smolka povedal, že 
územné  rozhodnutie  na  TIP  bolo  vyvesené  v úradnej  tabuli  obce,  boli  k nemu  vznesené 
pripomienky a námietky občanov. Voči  tomuto  rozhodnutiu bolo podané odvolanie a bolo 
zvolané  konanie  na  obecnom  úrade  v Tepličke  nad  Váhom.  Na  konaní  sa  dohodli  na 
nasledovných veciach:
-  bude  vybudovaná  svetelne  riadená   križovatka  v oblasti  odbočovania  Na  Sihoti  a na 
Železničnej  ulici,  tak  aby  bol  zabezpečený  bezpečný  prístup  pre  chodcov  a cyklistov 
k Vodnému dielu
- bude vybudovaný chodník pre chodcov a cyklistov zo Železničnej ulice pozdĺž železničnej 
trate až smerom Na Kúty a odtiaľ k Vodnému dielu
- zváži sa možnosť výsadby izolačnej zelene okolo TIP.

   Ing. Viliam Mrázik – mal pripomienku na rozhlas na Starej ceste pri Janásovcoch, či by sa 
nedal ináč otočiť, pretože ho nie je počuť.

   Ing.  Albert  Magera  –  navrhol  vyplatenie  odmeny  za  IV.  Q/2009  a I.  Q/2010  podľa 
predloženého návrhu (viď. príloha).
Tento návrh poslanci jednomyseľne schválili.

Bod č. 9 – Uznesenie

     Návrh na uznesenie zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tepličke nad Váhom, 
ktoré sa konalo dňa 15.04. 2010.

Po prerokovaní bodov programu, ktoré boli odsúhlasené v úvode nášho rokovania návrhovou 
komisiou v tomto zložení:

Ing. Moravčík Štefan, predseda
Ing. Mrázik Viliam, člen
Halama Peter, člen

predkladá tento návrh na uznesenie:

A. Berie na vedomie:

4/10 - kontrolu plnenia úloh za rok 2009.
4/11 - správu o hospodárení za rok 2009.
4/12 - správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra.
4/13 - správu Slovenskej audítorskej komory.
4/14 - návrh na rozdelenie prebytku z roku 2009.

B. Schvaľuje:
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4/18 - ročnú  účtovnú  závierku, tak ako to doporučuje Slovenská komora audítorov, 
          zastúpená Ing. Milanom Tarčákom bez výhrad.
 4/19 - správu hlavnej kontrolórky Ing. Evy Milovej.
 4/20 -použitie  prebytku rozpočtu z roku 2009 v čiastke 298 951 € na tvorbu Fondu výstavby 
           v roku 2010.
 4/21 - úpravu rozpočtu na rok 2010 podľa návrhu predloženého prednostom obecného úradu.
 4/22 - odmeny starostovi obce za IV.Q/2009 a I.Q/2010 podľa predloženého návrhu.

C.    Doporučuje: 

 4/3 - starostovi   obce,  aby   v   dobe   platenia  v  hotovosti  daní  z   nehnuteľností  a    iných 
         platieb  priamo do  pokladne  OÚ,  vyčlenil  pokladničné  hodiny  a   to  podľa vlastného 
         uváženia a potreby. 

D.   Vyzýva: 

4/1 - poslancov  OZ,  aby  vo  svojom  volebnom  obvode    vyvíjali   väčšiu  aktivitu a dostali 
        sa  do   povedomia   občanom   žijúcim  v  obvode.  Zistené  a opodstatnené   požiadavky 
        voličov okamžite riešili a nečakali na najbližšie rokovanie OZ. 

10. Záver

    Starosta    poďakoval    prítomným   za   účasť.   Rokovanie  sa  ukončilo  o  15:50   hodine. 
V Tepličke nad Váhom, dňa 15.04. 2010. 

Zapísala: Jana Lazarová            ....................................................

Za správnosť: Ing. Albert Magera            ....................................................

Záznam overili: Mgr. Dubovická                    ....................................................

Ing. Anton Zvarík                 ....................................................

....................................................
                              Milan Lazar

                       starosta obce
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